
A három séta összegzése 

 

A három sétát 2 kisebb és 1 nagyobb csoporttal valósítottuk meg. A séta megszervezésénél a 

legnagyobb fejtörést az időpont megválasztása okozta, mert diáktársaink többsége órák után is 

elfoglalt, vagy sportol, vagy különórákra jár. Sokan közülünk kollégisták, vagy más településről 

járnak be, így a hétvégi időpontot teljesen ki kellett zárnunk. 

Az 1. séta során saját magunk jártuk be az útvonalat, mivel nagyon kíváncsiak voltunk rá, hogy 

hogyan is tudjuk kivitelezni azt, amit elméletben megterveztünk. Ezen a sétán 10 diák tudott a 

csoportunkból részt venni, valamint a biológia tanárnőnk. 

A 2. sétára az osztályunk angolos felét invitáltuk meg, 2 tanár kíséretével. Közülünk 2-en 

vállalták a túravezető szerepét és próbálták meg társainknak érdekes és hasznos információkkal 

ellátni. 

A 3. sétán már az egész osztályból vettek részt diákok, valamint 3 tanár. Ennél a sétánál főleg 

arra voltunk kíváncsiak, hogy nagyobb létszámmal is kivitelezhető-e a túra, mennyire jól 

hallhatók egy nagyobb csoport számára az információk, és ebben az esetben is tartható-e a 

túrára szánt idő. 

A séta után készítettünk egy google űrlapot, és megkértük a résztvevőket, hogy töltsék ki, ezzel 

is segítve munkánkat, hogy esetleg min kellene változtatnunk. 

Az űrlap a következő linken érhető el: 

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSezULrxX99XlUEv2v-

MNFMYUlTd2q35yf0RVgfumAOp_Qwjmw/viewform?usp=sf_link 

A kérdőívre adott válaszok alapján a következő megállapításokra és tapasztalatokra jutottunk: 

 A résztvevők többsége 14-19 éves korosztály közül került ki; mindössze 3 tanárunk volt 

idősebb. 

 A résztvevők többsége vagy egyáltalán nem, vagy csak egy kicsit fáradt el a sétán. 

Érdekes, hogy tanáraink nagyon jól bírták, és egyikük sem fáradt el rajta különösebben. 

 A helyszínek bemutatása szintén minden résztvevő számára nagyon informatív volt. 

 A válaszadók 2/3-ának sok új ismerettel bővült tudása a séta során; 1/3-uknak egy kicsit 

kevesebbel. 

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSezULrxX99XlUEv2v-MNFMYUlTd2q35yf0RVgfumAOp_Qwjmw/viewform?usp=sf_link
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSezULrxX99XlUEv2v-MNFMYUlTd2q35yf0RVgfumAOp_Qwjmw/viewform?usp=sf_link


 Hasonló válasz született a kisvonatozással kapcsolatos kérdésre is. Osztálytársaink 2/3-

ának nagyon tetszett, 1/3-a az 5-ös skálán 4-es értékelést adott rá. 

 A túravezetők munkájával szinte mindenki elégedett volt. 

 A túravezetők által elmondott információk a többségnek 63,6%-nak jól hallhatók voltak, 

viszont erre a kérdésre született közepesen hallható válasz is. 

 A részvevők számára megfelelő volt a túrával kapcsolatos előzetes tájékoztatás. Kellő 

információt kaptak a túráról, így tudták mire számíthatnak. 

 A túra hosszúságával csak a résztvevők fele volt elégedett. 18 %-uk csak közepesen volt 

ezzel megelégedve. És akadtak olyan válaszadók is, akik számára a séta hosszúnak 

bizonyult. 

 A túra alatti hangulat mindenki számára egyöntetűen remek volt. 

 A részvevők többsége (63,6%) számára teljes mértékben a korosztálynak megfelelő volt 

a séta. A többiek számára is megfelelő volt, ők az 5-ös skálán az 5-ös helyett 4-es 

értékelést adtak. 

 A kirándulók számára a Tamás-hegyi kereszt volt a legnépszerűbb állomás, ezt követte 

a Forrás Sportpark, majd a Kiserdő és a Szállodasor. 

 Sajnos a Görög falut, mint állomást ki kellett hagynunk, mert a 2. forduló leadása óta 

elkezdődött a bontása, és bontási területként el van kerítve, így egyáltalán nem 

megközelíthető. 

 Nagyon jól esett nekünk, hogy rengeteg commentet kaptunk társainktól a túrával 

kapcsolatban. Egy-kettőt mellékelünk: 

 

 

 


